
Protokoll styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Digitalt styrelsemöte 2021 11 nov kl. 9.00-12.00 

 

Närvarande: Helene Sundelin, Maria Compagno Strandberg, Ulla Lindbom, Marita Englund, 

Åsa Amandusson, Ulrika Sandvik, Helena Gauffin, Mirja Gyllensvärd, Johan Zelano 

Frånvarande: Merab Kokaia 

 

§ 1 Måns Berglund valdes till protokolljusterare. 

§ 2 Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

§ 4 Rapport föredrogs från skattmästaren. Diskussion kring risknivån på tillgångar. 

Ingen åtgärd i nuläget 

 

§ 5 Inget väsentligt nytt från ILAE eller i nordiskt samarbete. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

§ 6 Inget särskilt nytt kring samarbete med Epilepsiförbundet  

 

§ 7 Planer för 2021–2022 

o Höstmöte/Årsmöte 2021: Upplägg för årets möte dras av Åsa A och 

Helene S. Föreläsning av Jan Liliemark om prioriteringar i vården. 

o Höstmötet/Årsmöte 2022: Planeras i Umeå och hur mötet ska 

arrangeras diskuteras. Tar över tema av inställda mötet i år. 

o Inga aktuella workshops. 

 

§ 8  Svensk neurologföreningen –Neurologiveckan 2022: Måns Berglund föredrar 

SES planerade program på temat ”Epilepsi och hälsa”. 

  

§ 9 Inga inkomna ansökningar om resestipendier. 

 

§ 10 Skrivelser  

• Remiss svårbehandlad epilepsi diskuteras. Styrelsens hållning är att allt 

arbete för att förbättra svensk epilepsivård är bra och att SES har 

förtroende för myndigheternas arbetsprocess. Helene författar ett 

preliminärt utkast som remissvar och detta ska sedan cirkulera i 

styrelsen. 

 

§ 11 Inga inkomna rapporter. 

 

§ 12 Epilepsiregister – inget särskilt nytt avseende befintliga ep-register (ep-registret, 

SNESUR och BEPQ). Styrelsen har en diskussion kring på vilken nivå som 

styrelsen ska engagera sig i de olika register som finns. 

 

§ 13  SES hemsida och sociala medier: Överföringsmötet mellan Marita och Måns 

och företaget har ej kommit tillstånd. 

 

§ 14 Inget nytt kring sponsorer. 

 



§ 15 Övriga frågor: 

- Nästa styrelsemöte 1/12–21 kl. 16.30-17.30 - Teamsmöte 

 

 

Ordförande  Sekreterare  Protokolljusterare  

 

 

Heléne Sundelin Maria C Strandberg Måns Berglund 

  

  


